
Odgovor Valen�nu Krtelju glede zemljine dvomljive kvalitete – projekt Ozelenitev javnih površin v 
Ajdovščini in njeni okolici 

Substrat za trajnice je mešanica vrtne zemlje prve kvalitete, humusa, vermikulita, zdrobljenih opek… Ker 
se humus pridobiva iz komunalnega zelenega odreza, se včasih vmes pojavijo odpadki, plas�ka. Humus 
se vedno preseje, ker pa imamo izredno deževno obdobje se ga ne da preseja� preko drobnega sita, ki 
bi presejal delce. Ob tem je potrebno poveda� da je dovoljen delež plas�ke glede na smernice MOP za 
javne ozelenitve 0,5 kg na m3, kar je za lažjo predstavo približno 1 hobok plas�ke na m3 substrata. Delež 
odpadkov v našem substratu pa je krepko manjši. Plas�ka nima vpliva na kvaliteto substrata. 

Pripravil: Erik Vidmar, ISA Cer�fied Arborist, ML-0382A, FLORA SPORT d.o.o. 
Opomba: Z izvajalcem je bilo na opera�vnem sestanku dne 10.11.2023 dogovorjeno, da vidne kose 
plas�ke iz zemljine poberejo 

 

Odgovor Kristjanu Bratožu glede prometne varnos� na regionalni ces� R3-621 »Col – Hrušica« 

Regionalna cesta R3-621 »Col – Hrušica« je v upravljanju Direkcije Republike Slovenije za infrastrukturo.  
Pred časom, je Občina Ajdovščina izvajala meritve hitros� na območju naselja Višnje. Meritve so 
pokazale, da vozniki skozi (neoznačeno) naselje vozijo s visokimi hitrostmi, kar je privedlo do označitve 
naselja in omejitve hitros�. Prometna varnost na odsekih regionalne ceste, kjer poteka skozi naselja, je 
slaba. Občina Ajdovščina bo posredovala pobudo za izboljšanje prometne varnos� na Direkcijo RS za 
infrastrukturo, katera bo podala pogoje in usmeritve, pod katerimi se lahko zagotovi večjo prometno 
varnost. Znotraj naselij, tudi ob cestah v upravljanju direkcije, pa mora finančna sredstva zagotovi� 
občina, na območju katere se dela izvajajo.   

Pripravil: Jošt Černigoj 

 

Odgovor Valen�nu Krtelju glede umes�tve prehodov za pešce (Budanje, Dolga Poljana, Tovarniška 
cesta, Idrijska cesta) 

Budanje: 
Pobuda za umes�tev prehoda za pešce na regionalni ces� R2-444 na območju naselja Budanje je bila 
podana že v prejšnjih manda�h, a zaradi drugih prioritet krajevne skupnos� ni bila izvedena. Umes�tev 
prehoda za pešce je bila predvidena tudi s projektom umes�tve kolesarske po� Ajdovščina – Vipava, ki 
pa tudi še ni šla v izvedbo.  
 
Dolga Poljana: 
Umes�tev samostojnega prehoda za pešce izven naselja je pogojena s številom pešcev in vozil v konični 
uri. Ta mejna vrednost je 900 vozil in vsaj 30 pešcev. Trenutni promet vozil in pešcev na tem odseku 
regionalne ceste R2-444, ki je v upravljanju DRSI-ja ni tolikšen, da bi bila upravičena ureditev prehoda za 
pešce skladno s predpisom.    
 
Tovarniška cesta: 
Občina Ajdovščina je v letu 2023 naročila izdelavo prometne študije Tovarniške ceste. Prometna študija 
izkazuje uvedbo dodatnih dveh prehodov semaforiziranih križišč na Tovarniški ces�. Ob projek�ranju in 
urejanju kolesarskih in peš površin na območju Tovarniške ceste, je predvidena tudi umes�tev dodatnih 
prehodov za pešce na tej ces�. 
 



Idrijska cesta: 
Projekt izgradnje varne šolske po� na območju Idrijske ceste v mestu Ajdovščina je bil izveden delno 
zaradi več razlogov. Umes�tev novega prehoda na Idrijski ces� v območju krajevne ceste LK 001 971 »Na 
tra�«, bi posledično pomenilo ukinitev obstoječega prehoda, ki povezuje Livado s Slomškovo ulico in 
predstavlja glavno peš povezavo med Ribnikom in centrom mesta Ajdovščina. Ker gre za umeščanje 
prehoda na regionalni ces� R2-444, so pogoji upravljavca ceste, to je DRSI, obvezujoči. Ukinitev 
obstoječega prehoda pa bi tako predstavljala veliko težavo za vse obstoječe uporabnike, ki jih je 
predvidoma več kot pa na odseku, kjer je projek�ran nov prehod. Umes�tev novega prehoda je 
problema�čna tudi iz prometne varnos� in posegov na vodno zemljišče, saj bi bilo za potrebe novega 
prehoda izves� nov most oziroma propust. Prehod bi bil umeščen tudi neposredno za nepregleden 
ovinek in se kljub vsem svetlobnim napravam za umirjanje prometa postavlja vprašanje varnos� 
prehajanja pešcev na takem prehodu. 
 
Pripravil: Jošt Černigoj 

 
Odgovor Valen�nu Krtelju glede pobude za umes�tev hitrostne ovire na Ces� IV. Prekomorske 

Na odseku lokalne ceste LC 001 211 »Cesta IV. Prekomoske« v dolžini cca 1000 metrov, so v tem trenutku 
umeščene tri hitrostne ovire in eno dvignjeno križišče ter š�rje prehodi za pešce.  Prosim, da se navede 
točno lokacijo, kjer je bila izražena pobuda za umes�tev dodatne hitrostne ovire.  
 
Pripravil: Jošt Černigoj 

 

Odgovor Mihu Kaplju glede izginotja prometnih znakov, ki sta označevala naselje Budanje 

Prometna signalizacija, ki označuje naselje Budanje, je bila pred časom ukradena. Koncesionar 
vzdrževanja cest v upravljanju DRSI-ja je bil s strani Občine Ajdovščina in policije obveščen o dogodku. 
Nova prometna signalizacija je naročena in bo predvidoma postavljena do 29.11.2023.  
 
Pripravil: Jošt Černigoj 

 

Odgovor Dejanu Škvarču glede omejitve hitros� na lokalni ces� LC 002 101 »R2444 – Odlagališče« 

Zaradi asfaltacije preostalega odseka lokalne ceste LC 002 101 »R2-444 – Odlagališče«, se je po besedah 
občanov promet na tej ces� enormno povečal. Zaradi konstantnih zastojev na semaforiziranem križišču 
na obvoznici, veliko prebivalcev naselij (Planina, Gaberje, Tevče, Dolenje, Vrtovče, Erzelj…) sedaj 
uporablja to cesto za dostop do Ajdovščine. Težava naj ne bi bila samo v hitros�h vozil na tem odseku, 
ampak tudi v neustreznem priključku te ceste na lokalno cesto LC 001 102 »Dolenje – Planina« ter 
poškodbah »Napoleonovega mostu«, ki sodi v register kulturne dediščine.  
Za omenjene težave bo potrebno predvide� celostne rešitve. 
 
Pripravil: Jošt Černigoj 

 

 

 



Odgovor Dejanu Škvarču glede sofinanciranja Nogometnega društva Primorje  

Nogometno društvo Primorje je v letu 2023 iz občinskega proračuna (sredstva javnih razpisov) prejelo 
skupaj 74.818,70 €.  Iz Javnega razpisa za sofinanciranje letnega programa športa 45.640,90 €, in sicer: 
- mlajše selekcije – dečki:  26.415,74 € 
- mlajše selekcije – deklice: 12.717,08 € 
- članska ekipa – moški: 3.157,44 € 
- članska ekipa – ženske: 3.157,44 € 
- rekreacija – moški: 193,20 €. 
Iz Javnega razpisa za sofinanciranje udeležbe športnih društev na uradnih tekmovanj panožnih športnih 
zvez v kolek�vnih športnih panogah 17.927,17 €, in sicer::  
- tekmovanja dečki – člani: 11.904,76 € 
- tekmovanja  deklice – članice: 6.022,41 € 
Iz Javnega razpisa za sofinanciranje prireditev 11.250,00 €: 
- Mednarodni nogometni turnir mesta Ajdovščina: 10.000,00 €, 
- Mini turnir za posamezne selekcije: 1.000,00 €, 
- Glasbeni zadetek: 250,00 € (izvedba predvidena v decembru). 

Pripravili: Erika Zavnik, Veronika Koren 

 

Odgovor Jožku Premrnu in Klemnu Čehovinu glede urejanja zelenih površin  

V okviru zasaditve se trenutno izvaja dokončanje faze 1 in izvedba faza 2- zasaditve po KS. Garancijska 
doba za izvedbo ozelenitve javnih površin v Ajdovščini in njeni okolici je najmanj eno leto od končnega 
prevzema rastlin. Po izvedenem arboris�čnem nadzoru in izvedeni analizi gozdarskega inš�tuta Slovenije, 
smo z izvajalcem sklenili dogovor za nadomestno zasaditev. Vzrok so rakave razjede, sporadične nekroze 
skorje z vidnimi trosišči gliv na trepetlikah, razpoke na skorji z ličinkami krasnikov na ostrolistnem javorju, 
ravno tako na belih vrbah. Zaradi obstoja nevarnos� oziroma tveganja, da se bodo žuželke razvile do 
končnega razvojnega stadija in izletela na ostala, ne napadena drevesa se drevesa odstrani. 
Število dreves po posameznih drevesnih vrstah: 
97x stebrasta trepetlika 
32x bela vrba 
13x trepetlika 
8x hruška 
6x pobešava vrba 
5x japonski cercidifil 
4x črni topol stabras� 
2x ostrolistni javor 
2x tulipanovec 
1x črna jelša 
1x črni topol 
 
Do vključno 20.11.2023 je bilo v jesenskem delu v Ajdovščini posajenih 363 dreves in 12.917 trajnic v 
gredicah.  
V to število je vključenih tudi 139 do sedaj posajenih dreves, ki so nadomes�la bolna in čez leto posušena 
drevesa. 
Po krajevnih skupnos�h je posajenih 36 dreves. 
 

Pripravil: Tomaž Jakin 

 



Odgovor Jožku Premrnu  glede po� med izvirom Hublja ter Grivčami in potjo pro� Lokavcu 

Problema�ka urjenja pešpo� med Grivčami ter izvirom Hublja je razdeljena na več odsekov. Prvi del, ki 
poteka mimo novega vodohrana  ter  poteka po parcelah SENG,  se  je urejal v sklopu prenove 
cevovoda MHE Hubelj. Od parcele SENG pro� Grivčam  je v preteklos� potekala pešpot po zasebni 
parceli preko  t.i. ''pus�h njiv'', ki pa je že nekaj časa pregrajena. Obstoječa pot, ki sedaj služi kot 
povezava, je v neurejenem  stanju. Skupaj s potencialnim izvajalcem vzdrževalnih del smo že opravili 
ogled stanja ter ugotovili, da jo je potrebno za izvedbo vzdrževalnih del razširi� na vsaj 3 metre. Za to 
pa je potrebno izves� ali ureditev mej ter odkup ali pa pridobi� soglasja vseh lastnikov sosednjih 
parcel. Teh ak�vnos� še nismo pričeli izvaja�.  

Pešpot pro� Lokavcu ureja Komunalno stanovanjska družba dvakrat letno s podizvajalcem, ker nimajo 
ustrezne mehanizacije (z bagrom pot ni dostopna, grederja in ustreznega valjarja pa KSDA nima). Zaradi 
prezasedenos� podizvajalca dela še niso bila izvedena, dogovorili pa so se, da pot urejena v sredini 
decembra.  

Pripravila: Peter Kete, Alenka Čadež Kobol 

 

Odgovor Dejanu Škvarč glede glavnih dogodkov veselega decembra v Ajdovščini 

Glavni dogodki Veselega decembra v Ajdovščini so letos drsališče, ki bo obratovalo od 2. decembra do 2. 
januarja (v primeru slabega vremena v soboto, 2. decembra, je odprtje predvideno v nedeljo, 3. 
decembra), slavnostni prižig lučk 3. decembra ob 17h s predstavo v režiji Petra Avberja, 23. decembra 
sta na sporedu dva koncerta – ob 17h Challe Salle za mlajšo publiko, ob 20h Ba�sta Cadillac, 29. 
decembra bo ob 19h zaigrala domača skupina Primavera, leto bomo zaključili z DJ Chumma in skupino 
Čuki. Celoten mesec bodo na voljo različni dogodki za različne starostne skupine (prihoda Miklavža in 
Dedka mraza, ustvarjalne delavnice, gledališke predstave, kino,…). Tri zaporedne vikende pred Božičem 
se bo na Lavričevem trgu odvijal božični sejem z lokalnimi pridelovalci in izdelovalci. Za podroben 
program in ure dogodkov prilagam brošuro. Šotor ni predviden. 
 
Odgovor Janezu Tratniku glede zaposlene delavke na Javnem stanovanjskem skladu Občine Ajdovščina 
 
Javni stanovanjski sklad Občine Ajdovščina je samostojni pravni subjekt in tako povsem samostojno izvaja 
tudi postopke zaposlovanja kadra. 
Glede postavljenega vprašanja smo se za odgovor obrnili na sam JSS OA in prejeli naslednji odgovor:  
» Postopek izbire in zaposlovanje delavke JSS OA je potekal v skladu z veljavno zakonodajo ter ostalimi 
veljavnimi predpisi. Dokumente za zaposlitev je pripravila pogodbena odvetnica.« 
 
Pripravila: Tinkara Lampret Fakuč 
 
Odgovor Janezu Tratniku glede zunanjih izvajalcev KSD pri zalivanju dreves 
 
Zalivanje smo izvajali v lastni izvedbi in s pomočjo treh zunanjih izvajalcev. Zunanji izvajalci so bili: 
Tadeja Curk Kompara - nosilka dopolnilne dejavnos� na kme�ji, Miran Gregorc – nosilec dopolnilne 
dejavnos� na kme�ji in Tomaž Vidrih – samostojni podjetnik. Z zalivanjem smo v letošnjem letu 
zaključili in za storitev zalivanja so nam izstavili račune v višini: Tadeja Curk Kompara v višini 12.080,15 
Eur, Miran Gregorc 9.637,10 Eur in Tomaž Vidrih 5.982,90 Eur. Vsakemu od podizvajalcev smo določili 
posamezno območje zalivanja in se dogovorili za ceno zalivanja po posamezni rastlini. Poleg tega je 
KSDA določala dinamiko zalivanja (zalivali so v skladu z našimi navodili oz. priporočili, ki jih je KSDA 



dobila od izvajalca ozelenitve). Razpisa nismo pripravili, ker smo ocenili, da bo skupni strošek manjši od 
zakonsko določenega in ta strošek je bil tudi dejansko manjši.  
Za prihodnje leto, ko se bo obseg zasaditve bistveno povečal, pa bomo morali pripravi� razpis in v ta 
namen določi� sektorje zalivanja. To bo dokaj zahteven projekt, saj je zelo vprašljivo, koliko 
interesentov bomo sploh dobili in še za kakšne sektorje se bodo zanimali. 
 
Pripravila: Komunalno stanovanjska družba Ajdovščina d.o.o. 
 
 
Odgovor Jožku Premrnu  glede javne razsvetljave na ces� pro� Izviru Hublja  

Pri javni razsvetljavi pro� izviru Hublja v zadnjem času zaznavamo več okvar v delu od cerkvice do 
samega izvira. Po pregledu in sprotnih popravilih smo ugotovili, da bo potrebno izves� novo električno 
napeljavo, ker je obstoječa dotrajana in se okvare kar vrs�jo.  

Pripravil: Komunalno stanovanjska družba Ajdovščina d.o.o. 

 

Odgovor Valen�nu Krtelju glede slabega stanja asfalta v starem mestnem jedru 
Na lokaciji je bil izveden ogled v okviru pregledniške službe, že pred podano pobudo svetnika, 
najnujnejša sanacija je planirana v decembru (takoj ko bo vreme to dopuščalo). 
 
Pripravila: Komunalno stanovanjska družba Ajdovščina d.o.o. 
 

Odgovor Mihu Kaplju glede sanacije na pokopališču Dobravlje 

Sanacija strehe v mrliški vežici bo izvedena v mesecu decembru. Glede dovozne po� pa moramo 
specificira�, da so s predsednikom KS potekali dogovori in nič ni bilo odločeno, saj bo najbrž potrebno 
vključi� tudi občino in druge deležnike. Pot namreč ni eviden�rana (kot pot) in vprašljivo je njeno 
lastništvo med tem, ko je razširjen del, kjer se parkira, v las� župnije Vipavski Križ. Asfaltacija po� in 
razširjenega dela je torej še vedno v celo� odprta. Pred prvim novembrom smo obe površini ustrezno 
tamponirali. Barvanje vrat in ograje še ni bilo izvedeno zaradi vremena. Takoj, ko bodo pogoji, se bo 
barvanje izvedlo. 

Pripravila: Komunalno stanovanjska družba Ajdovščina d.o.o. 

Odgovor Hariju Batu glede ureditve poljske po� med Bitno in Ustjami  

Dogovorjeno je, da se ta pot uredi v naslednjem proračunskem letu, ker so v letošnjem letu v večini že 
porabljena sredstva za vzdrževanje poljskih po�. 

Pripravil: Damijan Lavrenčič 

 

https://www.bing.com/ck/a?!&&p=aacf56bca83144c5JmltdHM9MTcwMTM4ODgwMCZpZ3VpZD0xODQ1NGM4Yi1jNzczLTYzNzAtMzVmNS01Y2E3YzZhNDYyNDMmaW5zaWQ9NTE5NA&ptn=3&ver=2&hsh=3&fclid=18454c8b-c773-6370-35f5-5ca7c6a46243&psq=ksd+ajdov%c5%a1%c4%8dina&u=a1aHR0cHM6Ly9rc2RhLnNpLw&ntb=1
https://www.bing.com/ck/a?!&&p=aacf56bca83144c5JmltdHM9MTcwMTM4ODgwMCZpZ3VpZD0xODQ1NGM4Yi1jNzczLTYzNzAtMzVmNS01Y2E3YzZhNDYyNDMmaW5zaWQ9NTE5NA&ptn=3&ver=2&hsh=3&fclid=18454c8b-c773-6370-35f5-5ca7c6a46243&psq=ksd+ajdov%c5%a1%c4%8dina&u=a1aHR0cHM6Ly9rc2RhLnNpLw&ntb=1


 

 
 
Številka: 3510-133/2022 
Datum: 22.9.2023 
 

Skrajšani zapis sestanka z dne 22. 9. 2023  
v zvezi s prometno ureditvijo v obrtni coni Gojače 

 
Prisotni: po seznamu 
 
Župan je uvodoma predstavil predlog prometne ureditve v obrtni coni Gojače v treh fazah: 

- najprej se zapre križišče pri Brstu, promet se preusmeri levo okrog cone, na tem odseku 
se dopusti promet za pešce in kolesarje, dokonča se preplastitev pri novem pločniku, 

- nato se izvede preplastitev ceste okrog poslovne cone (zahodna stran), zaradi potreb 
DARS je potrebno prestaviti južno cesto bolj proti severu, 

- nazadnje se izgradi manjkajoči pločnik ob cesti okrog cone. 
Terminsko je predvideno, da bi uredili križišče konec leta 2024, preplastitev v letu 2025, 
poskusili bi se terminsko uskladiti z zaključkom gradnje logističnega centra. V letu 2027 ali 
kasneje se izgradi tudi pločnik, skladno z viri, ki jih ima občina na  razpolago. Pločnik je izgrajen 
je predvsem zaradi potreb naselja, ureditev ceste okrog cone pa je potrebna zaradi podjetij v 
coni.   Varnost je na prvem mestu. Povedal je, da je križišče nevarno in ne ustreza nobenim 
normativom. V kolikor bi dovolili še dvosmerni promet na tem odseku, se pričakuje, da bodo 
vozila kljub prepovedi vozila v nasprotno smer, tako da ureditev enosmernega prometa na 
odseku pri Brst ni rešitev. Z zaprtjem križišča na tem odseku se bo bistveno izboljšala prometna 
varnost. Table po izkušnjah iz drugih lokacijah ne pomagajo. Ob preplastitvi ceste ob novem 
pločniku se bo uredilo tudi jaške okrog cone. 
Peter Kete je povedal, da je bilo tako predvideno že z lokacijskim  načrtom, za vse spremembe 
bi bilo potrebno pridobiti gradbeno dovoljenje in uporabno dovoljenje.   
Furlan Igor je vprašal, če se KS s tem strinja? 
Župan je odgovoril, da predloga še nismo usklajevali s predstavniki KS Gojače-Malovše.  
Luka Bratina je povedala, da se bo z izgradnjo logističnega centra bistveno povečal tovorni 
promet v coni, bodo nastali zastoji na cestah. Predlagal je enosmerno cesto pri Brst. Zaprtje 
križišča bi morali narediti vzporedno s preplastitvijo ceste okrog cone, drugače bodo težave 
zaradi dvignjenih jaškov.  
Jošt Černigoj je povedal, da ima logistični center manipulativne površine na svojem dvorišču.   
Igor Furlan je dal pobudo, da bi raje imeli širšo cesto, kot pločnike 1,6 m. Predlagal je, da se v 
prometne rešitve vključuje tudi KS.  
Jošt Černigoj je odgovoril, da se bo pri projektiranju ponovno preverilo širine cest s simulacijo 
prevoza z vlačilci. 
Bruna Jejčič je povedala, da je promet v Gojačah problematičen, dva avtomobila se ne srečata, 
ali je predvideno novo krožišče, da se bodo lahko kamioni obračali? Poudarila je težave s 
prometom in nujnost ukrepanja. Povedala je, da je krožišče bolj enostavno, drugače se promet 
ustavi, semafor bi bila tudi rešitev, domačini bi lahko šli mimo Apie. Predlagala je, naj se preveri 
širino za dva vlačilca.  



Župan je povedal, da ima cesta v coni neprimerno križišče, za spodnji del vstopa v cono je 
dogovorjeno, da bodo ceste dovolj široke, krožišče ni predvideno, ker ni prostora. Semafor bi 
morali dati v križišče, to pa ni pametna rešitev, tudi nov logistični center je dodatna 
obremenitev cone. Dodal je, da je potrebnih veliko sredstev za tovrstne ureditve, že v letošnjem 
proračunu smo morali z rebalansom dodajati zaradi podražitev materialov in dela.  
Igor Furlan je vprašal, kdaj bo izvedena rekonstrukcija križišča iz regionalne ceste v cono, ki je 
bila predvidena že 15 let nazaj. 
Alenka Čadež Kobol je odgovorila, da je projekt rekonstrukcije vključen v celovit projekt, ki ga 
vodi DRSI, in obravnava vse neprimerne cestne priključke iz regionalne ceste Ajdovščina Nova 
Gorica. Projekt je začasno ustavljen, ker je DRSI sredstva na cestah bistveno zmanjšala in 
preusmerila na druge projekte.  
Peter Kete je povedal, da komunalna oprema v OC Gojače ima pridobljeno uporabno 
dovoljenje. Problem je bil tlak v vodovodnem omrežju, kar se je uredilo z dodatnim 
rezervoarjem.  
Katja Mužina je povedala, da je bilo ob nalivih poplavljeno cestišče pred mostom, kar je 
onemogočalo dostop z vozili v cono.  
Dejan Pišot je povedal, da je na tem mestu problem rešetka, ki se zamaši, oni jo sami večkrat 
čistijo.   
 
Po razpravi so bili sprejeti naslednji sklepi sestanka: 
 
1. Izvede se preplastitev na delu, kjer je izgrajen pločnik in popravilo jaškov v območju cone, 
2. Občina v  2023 naroči projekt ureditve zgornjega križišča (pri Brst) in preverbo pretočnosti 
križišča, južna cesta se zamakne bolj proti severu zaradi pogojev DARS, 
3. Izvedbe se zaprtje križišča za tovorni in osebni promet (odsek pri Brst) – terminsko ob 
zaključku logističnega centra. 
4. V letu 2025 se izvede preplastitev ceste okrog cone vključno z obojestranskimi robniki. 
5. Izvede se pločnik okrog cone. 
6. Prometne rešitve se predhodno uskladijo s KS Gojače – Malovše. 
  
 
 
Zapisala: 
Alenka Čadež Kobol 
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